
Zápis z jednání Rady pro komercializaci UK dne 19.10. 2021, 16:00 – 17:30h 
Hybridně: Kampus Hybernská, Hybernská 4, 3. p./ online přes MS Teams 
  
Přítomni:  
Členové:    Prof. Ing. Martin Fusek, Ph.D., Doc. Ing. Jiří Krechl CSc. 

Doc. RNDr. PhMr. Karel Volenec, CSc., Doc. PhDr. Alice Němcová Tejkalová, Ph.D. 
Online:  RNDr. Michaela Hrdličková, MBA, RNDr. Alexandr Krajhanzl, CSc., 

Mgr. Jaroslav Gergič, Ph.D., Linda Štucbartová, DES, MBA, 
Ing. Milan Hašek, MUDr. Ivo Žídek, MUDr. Milan Matis 

Ostatní:  Mgr. Ivana Sýkorová, Ph.D. (tajemnice), Mgr. et Mgr. Hana Kosová 
Omluveni:    Mgr. Ing. Josef Kratochvíl, Doc. PhDr. Václav Drška, Ph.D.,  

Prof. MUDr. Lucie Bankovská Motlová, CSc.,  Prof. RNDr. Jiří Barek, CSc.,  
 

 
1. Zahájení  

• uvítání členů Rady a ostatních přítomných 

• schválení navrženého programu a přítomných hostů  
2. Prodloužení projektu prof. Slanaře „Nebulizační léková forma antivirotika zanamiviru“ 

• diskuse na základě předložených podkladů o prodloužení projektu do 12/2022 a navýšení rozpočtu o 
600 tis. Kč  

• splněn milník podání na SUKL, pozitivní zprávy od partnera projektu, zpravodajové prof. Fusek a MUDr. 
Matis vyjadřují podporu pokračování projektu 

• Rada hlasovala o následujícím usnesení: „Rada schvaluje prodloužení dílčího projektu prof. Slanaře 
Nebulizační léková forma antivirotika zanamiviru a navýšení rozpočtu tohoto projektu na rok 2022 o 600 
tis. Kč“. 

Výsledek hlasování: 
PRO:   10 členů Rady 
PROTI:   0 
ZDRŽEL SE:   0 
Rada schválila navržené usnesení.  

3. Diskuze možností dočerpání rozpočtu  

• V rozpočtu celého projektu Gama 2 na UK zbývá k dočerpání cca 475 tis. Kč 

• Byly diskutovány různé možnosti dočerpání 

• Rada se rozhodla zvážit podporu projektu MUDr. Pokorné, který má potenciál výrazného 
společenského dopadu a byl již konzultován ve 4. kole interní soutěže. 

• Rada hlasovala o následujícím usnesení: „Rada navrhuje rektorovi UK otevřít 5. (poslední) kolo interní 
soutěže Gama 2., bude určeno pro dočerpání rozpočtu celého univerzitního projektu. Toto kolo se otevře 
pro dílčí projekt MUDr. Pokorné Databáze léčiv v dětské populaci, který byl konzultován s týmem 
CPPT/CUIP ve 4. kole interní soutěže a má významný aplikační potenciál z hlediska využití pro potřeby 
společnosti.“ 

 
Výsledek hlasování: 
PRO:   10 členů Rady 
PROTI:   0 
ZDRŽEL SE:   0 
Rada schválila navržené usnesení.  
 

4. Různé 

• Diskuse – fond na podporu projektů z prostředků Univerzity Karlovy, certifikace zdravotnických 
prostředků, podpora projektů se společenským dopadem 

 
 
Zpracování zápisu: Sýkorová (tajemnice Rady) 
 
 
Zápis schválil: Volenec (předseda Rady) 
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